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ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών  
 
 
Θέμα:  «Τέλη χρήσης του δικτύου της “ΔΕΔΔΗΕ” μετά την πώληση του 49% των 

μετοχών της στην “Spear WTE”» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Πρόσφατα ανακοινώθηκε η πώληση του «ΔΕΔΔΗΕ», της θυγατρικής της «ΔΕΗ», που 
περιλαμβάνει και το δίκτυο χαμηλής/μέσης τάσης, μετά την απόσχισή του από την 
«ΔΕΗ», με τον Ν.4819/2021 και με το Άρθρο 120 (χωρίς να προσκομιστεί στην Βουλή η 
αποτίμηση και ισολογισμός απόσχισης). Η «ΔΕΗ», οπότε, η συμμετοχή της στην 100% 
θυγατρική «ΔΕΔΔΗΕ», ανήκει στο Υπερταμείο των ξένων. 
 
Το δίκτυο Χαμηλής/Μέσης Τάσης («ΕΔΔΗΕ»), του «ΔΕΔΔΗΕ», είναι μήκους 240 χλμ. 
και περιλαμβάνει 164.231 μετασχηματιστές - με στοιχεία της ΡΑΕ στο πρόγραμμα 
ανάπτυξης δικτύου 2021-2025. Σύμφωνα με δημοσιεύματα, η αξία του έχει εκτιμηθεί 
πρόσφατα στα 4,86 δις € από την ελεγκτική εταιρία «Grant Thornton» (βλ. 
https://www.capital.gr/epixeiriseis/3558426/anoigei-o-dromos-gia-tin-polisi-tou-49-tou-
deddie )  
 
Μετά την εξαγγελία του διαγωνισμού, αγοραστής για το 49% του «ΔΕΔΔΗΕ» 
αναδείχτηκε το επενδυτικό κεφάλαιο «Spear WTE Investments Sarl», μέλος του 
«Macquarie Infrastructure and Real Assets Group» («MIRA»), της ομώνυμης 
Αυστραλιανής τράπεζας. Το τίμημα που προσφέρει είναι 2,1 δις € ( μαζί με 804 εκατ. € 
δάνεια - βλ..https://www.protothema.gr/economy/article/1159876/dei-stous-australous-
tis-macquarie-to-49-tou-deddie-sta-21-dis-i-apotimisi/.). Επομένως, με βάση την 
προσφερόμενη τιμή, η αξία του 100% των μετοχών μαζί με τα δάνεια εκτιμάται στα 4,2 
δις €.  
 
Με βάση τον ισολογισμό του «ΔΕΔΔΗΕ», πριν την απορρόφηση του δικτύου, τα 
συνολικά του έσοδα ανέρχονταν σε 900 εκ. € για το 2020, με κέρδη μετά φόρων 20,3 
εκ. €.  
 
Το τίμημα θα είναι προς όφελος της «ΔΕΗ» και του Υπερταμείου των ξένων, βέβαια - 
ενώ θα χρησιμοποιηθεί για την αποπληρωμή του εκτός ελέγχου δημοσίου χρέους μας. 
Επομένως, στην ουσία, είναι αδιάφορο για τους Έλληνες Πολίτες – τους οποίους 
απασχολεί το κόστος ενέργειας και δευτερευόντως τα Τέλη που χρεώνει ο «ΔΕΔΔΗΕ» 
στους παρόχους. Το κόστος μπορεί να μεταβληθεί, με δεδομένες τις μεγάλες 
επενδύσεις για τη σύνδεση «ΑΠΕ», οι οποίες κατασκευάζονται ανεξέλεγκτα, με 
αδειοδότηση της ανεξάρτητης «ΡΑΕ», ακόμη και σε δασικές περιοχές, με συνοπτικές 
διαδικασίες, με βάση τον Ν. 4819/20201, άρθρα 110 και 128. 
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Εκτός αυτού, ο «ΔΕΔΔΗΕ» θα επιβαρυνθεί με επενδύσεις αντικατάστασης των 
μετρητών, με τους ονομαζόμενους «έξυπνους μετρητές», όπου είχε αναφερθεί, στο 
παρελθόν, πρόγραμμα για 7,5 εκ. τέτοιους μετρητές, με κόστος 1,2 δις €  
(βλ. https://www.euro2day.gr/news/economy/article/1643288/pos-tha-egkatasthsei-o-
deddhe-75-ekat-exypnoys-met.html  ). 
 
 
 
Οι ερωτήσεις μας είναι οι εξής: 
 
(1) Ποια ήταν η αποτίμηση του «ΔΕΔΔΗΕ» πριν την ως άνω συναλλαγή πώλησης 
μέρους των μετοχών του; Ποιες επενδύσεις (για παράδειγμα νέοι μετρητές, επέκταση 
δικτύου για σύνδεση ΑΠΕ) είχαν ολοκληρωθεί προς της εν λόγω συναλλαγής και ποιας 
αξίας αντίστοιχες έχουν συμφωνηθεί να γίνουν τα επόμενα χρόνια, με σχετική δέσμευση 
του αγοραστή;  
 
(2) Θα υπάρξει μεταβολή των Τελών για τους καταναλωτές, λόγω της εξαγοράς του 
ΔΕΔΔΗΕ ή/και αυτών των επενδύσεων; Έχει γίνει η ανάλογη μνεία, έτσι ώστε οι 
μελλοντικές προμήθειες του «ΔΕΔΔΗΕ» (όπως καλώδια, στύλοι, μετασχηματιστές 
κλπ.), που έως τώρα κατασκευάζονταν στο εργοστάσιο της «Schneider Electric», 
πρώην «ΕΛΒΗΜ», στα Οινόφυτα, να παράγονται στην Ελλάδα; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
Βασίλειος Βιλιάρδος  
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